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 Legnica, dnia 10.01.2022 
 
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

w Radzie Miasta Legnicy 

Andrzej Lorenc 

Radny, Rady Miejskiej Legnicy  

 

 
Pan Tadeusz Krzakowski  

PREZYDENT MIASTA LEGNICY 
 

 
INTERPELACJA 116/01/2022 

 
  

TEMAT INTERPELACJI : Dotyczy ilości mieszkańców uczestniczących  w programie  likwidacji 

niskiej emisji dla Legnicy w 2020r.  

 

W nawiązaniu do uchwały podjętej przez Radę Miasta Legnicy druk XXXVIII/2 w dniu                   

27 grudnia 2021 w sprawie: Raport z wykonania „Programu ochrony środowiska dla miasta 

Legnicy do 2020 roku"  

 
 
Zwracam się o: 

Udzielenie informacji na temat :  

- obowiązującego w Legnicy programu w 2020r zmniejszającego niską emisji wspierająca wzrost 

efektywności energetycznej i rozwój rozporoszonych odnawialnych źródeł (dawniej program 

KAWKA),  

- kwoty i ilości mieszkańców , którzy  podpisali w 2020r umowę na wymianę CO lub 

termomodernizację, 

- ilości mieszkańców oczekujących na dzień 31.12.2020r.  

- ilości mieszkańców kontynuujących  w programie „Czyste powietrze” w 2021r.  

 

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta i jego mieszkańców:  

Propozycja dla mieszkańców Legnicy polegająca dopłacie do wymiany centralnego ogrzewania 

cieszyła się dużym zainteresowaniem już w programie KAWKA.  

 

 

Z poważaniem 
       
      Andrzej Lorenc 


